
Technische vraag incl. antwoord GroenLinks ivm perceel ELS00-K-5038

Beste griffie, 

Van omwonenden van bovenstaand perceel krijgen wij vragen over mogelijk plannen voor 
het slopen van de huidige bebouwing en daarna nieuwbouw. Zijn dergelijke plannen bekend 
bij de gemeente? 

Met vriendelijke groet, 

Hanneke Bruinsma

Raadslid en fractievoorzitter GroenLinks Overbetuwe

Antwoord:

In het kader van de door u gestelde vraag in uw mail van 31 augustus jl. kunnen wij u het 
volgende melden. Er zijn op dit moment geen melding sloop of een aanvraag 
omgevingsvergunning bij de gemeente Overbetuwe bekend op het betreffende perceel. Wel 
heeft er in 2017 een adviesgesprek plaats gevonden met één van onze plantoetsers over de 
mogelijkheid tot het realiseren van een dubbele woning op het perceel. Aan dit initiatief is 
verder geen opvolging gegeven.


